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Eskalerande kostnader för hyrbemanning 
Interpellation ställd till Eva Hellstrand (C), inskickad 211119 

Sjukvårdens beroende av stafettpersonal försämrar dess förutsättningar att utveckla 
sin egen organisation, verksamhet och vårdkvalitet. Utöver att kosta sjukvården 
dyra pengar så innebär stafettpersonal en stor belastning för den kvarvarande fast 
anställda personalen då färre personer själva ska stå för utveckling och kontinuitet 
för hela sin verksamhet. 

Under föregående mandatperiod ledde den dåvarande majoriteten ett kraftfullt 
arbete för att Region Jämtland Härjedalen skulle bli oberoende av 
bemanningsföretag. Från att kostnaderna för stafettpersonal då ökat flera år så 
sjönk den sedan rejält mellan 2017 och 2018 med nästan 30%. 

I februari ställde jag en interpellation till Tom Silverklo (C) om på vilket sätt man 
arbetar för att minska beroendet av hyrpersonal. Jag fick då bland annat till svar att 
"Vi gör allt vi kan för att satsa på vår personal och rekrytera nya medarbetare med 
de förutsättningar vi har." 

I månadsrapporten till Regionstyrelsen för september framgår att trenden med 
ökade kostnader för bemanningspersonal håller i sig. Under perioden januari till 
september 2021 har Region JH anlitat bemanningssjuksköterskor för 30,4mkr, 
jämfört med 17mkr under motsvarande period förra året. Månadsrapporten slår 
också fast att detta inte speglar "riktigt hela den ökade efterfrågan, då avrop inte 
alltid kan besättas på grund av brist även hos bemanningsföretagen ... ". Enligt 
uppföljningen av det arbetsgivarpolitiska området på samma möte saknas det just 
nu 143 medarbetare inom Hälso- och sjukvården. 

Med bakgrund av detta är min fråga: 
- Varför får era insat .. r att minska hyrbemanningen inte effekt? 
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